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Abstract (en)
[origin: US4813157A] A shoe pad or insole with areas of adjustable thickness for fitting various shapes of feet in a shoe, boot or the like. The insole
comprises superimposed pad layers made of a flexible material, such as leather, for the top layer and cork for the remaining pad layers. A pressure
adhesive, such as hot-melt glue, is used to releasably interconnect the superimposed pad layers, so as to allow repeated peel-off removal and
reconnection thereof, for specific adjustment of the thickness of various insole areas of the insole for best fit of the foot inside the shoe. This includes
discrete thickness adjustment of the arch-support portion of the insole and of the front and rear portions thereof.

Abstract (fr)
Un garnissage ou une semelle intérieure de chaussure comportant des zones d'épaisseur réglable pour s'adapter à différentes formes de pied
dans la chaussure, la botte, etc. La semelle intérieure est formée de couches superposées d'un matériau flexible, comme le cuir, pour la couche
supérieure, et le liège, pour les autres couches. Une matière adhésive par pression, comme la colle appliquée à chaud, est utilisée pour fixer les
unes aux autres les couches superposées de telle sorte qu'elles restent amovibles et que l'on puisse les enlever et les remettre de manière répétée,
pour ajuster de façon précise l'épaisseur des diverses zones de la semelle intérieure et obtenir une meilleure adaptation de la chaussure au pied.
Ceci comprend un ajustement distinct de l'épaisseur de la partie supportant la voûte plantaire et des parties avant et arrière.
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